The English village Roundup Kang Chiao International School

G1 & G2

Vol. 1, No. 2 - April, 2019

Ordering Fast Food

速食店點餐

"Welcome, what would you like to order?"

"I would like to get a double cheese burger and some large fries."



Fast food restaurants are designed to make it easy to order food. Students are given a menu that shows a number of choices that they can make. Just select, say the number and the fast food worker will prepare the food for you. Students are also given an opportunity to customize their meals.



Sundaes and fried chicken wings are most students' favorite. Cheese burgers and onion rings are also high up on the list of favorites.

When a fast food worker offers to upsize a meal, most students will gladly accept the offer and upsize their meals.

A:「歡迎光臨,請問想點些什麼?」 B:「我想要一個雙層起士堡和一份大薯 條。」

International Department, Hsinchu Campus

速食店點餐系統的設計讓點餐變得很容易. 學生看著菜單選出想要的餐點, 或者是直接說號碼點套餐更方便. 扮演工作人員的學生在收到菜單之後, 就要迅速地處理餐點, 然後服務等待著取餐的學生。



冰淇淋聖代跟炸雞翅是大多學生的最 愛。他們也加點了雙層起士堡跟炸洋蔥 圈來搭配套餐。

當工作人員提供"加大"餐點的選擇時,學生們也都開開心心的讓餐點加大喔!